

iHome

Discount
30%

● Terms & conditions apply

Valid until: 31/12/22



1. حصول منسوبي بنك الجزيرة على خصم بنسبة 30% على جميع منتجات ومعرضات الشركة في موقع أي هوم الإلكتروني وصالات العرض ولا يسري هذا العرض في أوقات المواسم والتخفيضات .
2. في حال وجود تخفيضات او عروض على منتجاتنا يوجد خصم إضافي 10%.
3. هذا الخصم يشمل فقط الأثاث المنزلي والإضاءة بأنواعها.
4. هذا الخصم لا يشمل البضاعة المصنفة (كما هي ، آخر حبة ، التصفية) وستكون جميعها موضحة بلوحات ارشادية داخل الصالات.
5. يجب تقديم ما يثبت انه/ها أحد منسوبي بنك الجزيرة عند زيارة أحد صالاتنا في (جدة – مكة – الطائف – المدينة – الرياض – القصيم) او موقعنا الإلكتروني.

الموقع الإلكتروني : www.ihomestore.com
الانستغرام : www.instagram.com/ihomeksa

أرقام التواصل:

- 1- شركة الموشح للتجارة المحدودة : أ. شذى عصام سنقورة – بصفة مديرة التسويق – رقم جوال 0555570089 – بريد الكتروني: ssangoura@ihomestore.com
- 2- شركة الموشح للتجارة المحدودة : أ. نشوى القبوري – بصفة مديرة الصالات رقم جوال 0541760178 – بريد الكتروني nqubri@ihomestore.com
- 3- شركة الموشح للتجارة المحدودة : أ. منى ازرق – بصفة مديرة عناية العملاء رقم جوال 0550568587 – بريد الكتروني mazrak@ihomestore.com

- 1- Bank AlJazira employees receive a 30% discount on all the company's products on iHome website and showrooms. This offer is not valid in times of seasons and sales.
- 2- In the event of discounts or offers on our products, there is an additional 10% discount.
- 3- This discount includes only home furniture and lighting of all kinds.
- 4- This discount does not include the classified products (as they are, last piece, Clearance sale) and they will all be illustrated by informative boards inside the halls.
- 5- Evidence that he / she is one of Al-Jazira Bank employees must be presented when visiting one of our showrooms in (Jeddah - Makkah - Taif - Madina - Riyadh - Al-Qassim) or our website.

Website: www.ihomestore.com

Instagram: www.instagram.com/ihomeksa

Contact Numbers :

- 1- Al-Muashah Trading Company Ltd. Ms. Shatha Sanqoura - Marketing Manager – Mobile No. 0556612490 - Email: ssangoura@ihomestore.com
- 2- Al-Muashah Trading Company Ltd. Ms. Nashwa Al-Qabbouri – Showrooms Manager - Mobile No. 0541760178 - Email nqubri@ihomestore.com
- 3- Al-Muashah Trading Company Ltd. Ms. Mona Azraq - As Customer Care Manager - Mobile No. 0550568587 – Email : mazrak@ihomestore.com